
 
 

 

Hej 

 

Ja, man kan ju undra om sommaren redan varit?? Hade 

ju ett par underbara veckor för ett tag sedan. Men vi får 

hoppas att solen och värmen kommer tillbaka. 

 
Själv jobbar jag fram till fredag 6 juli och därefter går 

jag på fyra veckors semester. ( åter 6 augusti) 

Skall bli skönt att vara långledig. 

 

Ni är säkert många därute som nu under sommaren åker 

iväg någonstans – glöm då inte att meddela era grannar 

så att ni kan hjälpas åt att se om vandras bostäder. 

 



Vi har varit ganska förskonade detta senaste ”vinter 

halvåret” när det gäller bostadsinbrott. I stort sett har vi 

haft häften så många bostadsinbrott, både i Kungälv och 

Ale, om man jämför med ”vinter halvåret” 2016-2017. 

 

Nu får vi se till att även sommarmånadernas statistik blir 

låg. Ni är duktiga och förtjänar en eloge för detta.  

Fortsätter ni att ”jobba på” som ni gör ute i era områden 

kommer vi att lyckas hålla denna trend. 

 

 

 
 

 

 

 


